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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 18.04.2022 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței ordinare 

din luna aprilie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 12 consilieri din 12 funcții ocupate 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al comunei Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 132/11.04.2022 

        Președintele de ședință este aleas dl Oancea Adi Antonel care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de 

pe ordinea de zi. 
1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare 

2. PHCL nr. 23/04.04.2022 privind constatarea incetarii de drept a  mandatului de consilier local al 

domnului  Pîslaru Petre, înainte de expirarea duratei normale a mandatului și vacantarea unui post  de 

consilier local din cadrul Consiliului Local al comunei Bughea de Jos, județul Argeș 
Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. PHCL nr. 24/08.04.2022 privind aprobarea depunerii proiectului, a notei de fundamentare a investiției 

si a cheltuielilor legate de proiectul cu titlul ”Achiziționarea de vehicule nepoluante destinate transportului 

public in Comuna Bugeha de Jos, județul Argeș” 

  Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. PHCL nr. 25/08.04.2022 privind aprobarea depunerii proiectului, a notei de fundamentare a investiției 

si a cheltuielilor legate de proiectul cu titlul ”Achiziționarea de stații de încărcare pentru vehicule 

electrice in Comuna Bughea de Jos, județul Argeș” 

Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

5. PHCL nr. 26/08.04.2022  privind aprobarea depunerii proiectului, a notei de fundamentare a investiției 

si a cheltuielilor legate de proiectul cu titlul ”Renovare Dispensar in Comuna Bughea de Jos, județul 

Argeș” 

Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

6. Raport de activitate al compartimentului de Asistență socială din cadrul UAT Buchea de Jos și de asitenții 

personali ai persoanelor cu handicap grav din comuna Buchea de Jos în semestrul al II-lea al anului 2021 

7. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Înainte de a fi supusă la vot ordinea de zi dl primar solicită suiplimentarea acesteia cu PHCL privind 

aprobarea cererii de finanțare și a devizului general estimativ pentru obiectivul de investiție: "Înființare 

rețea distribuție gaze naturale în comuna Bughea de Jos, județul Arges" în cadrul Programului național de 

investiții „Anghel Saligny”  

 Nefiind discuții se supune la vot ordinea de zi cu suplimentarea propusă fiind aprobată cu unanimitate 

de voturi pentru (12)  

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare 

Nefiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi pentru (12) 

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 23/04.04.2022 privind constatarea incetarii de 

drept a  mandatului de consilier local al domnului  Pîslaru Petre, înainte de expirarea duratei normale a 

mandatului și vacantarea unui post  de consilier local din cadrul Consiliului Local al comunei Bughea de Jos, 

județul Argeș –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă mai aduce explicații vizavi de decizia dlui Pîslaru Petre de a demisiona 

din funcția de consilier local. Deasemenea dl consilier Ionuț Poștoacă informează plenul Consiliului Local că 

următorul consilier pe listă este dna. Stănoiu Luminița. 
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Secretarul general al UAT Bughea de Jos, Bianca State-Golumbeanu, aduce explicații cu privire la 

procedura care va fi demarată pentru investirea noului consilietrt local 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12  pentru este adoptată HCL 

nr.26/18.04.2022. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 24/08.04.2022 privind aprobarea depunerii 

proiectului, a notei de fundamentare a investiției si a cheltuielilor legate de proiectul cu titlul 

”Achiziționarea de vehicule nepoluante destinate transportului public in Comuna Bugeha de Jos, județul 

Argeș”–  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. Deasemenea dl primar subliniază 

faptul că s-a depus și prin Inspectoratul Școlar Județean Argeș solicitare de achiziționare a unui microbuz 

școlar electric... 

        Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre cu toate amendamentele 

aduse și cu unanimitate de voturi pentru (12) este adoptată HCL nr.27/18.04.2022. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 25/08.04.2022 privind aprobarea depunerii 

proiectului, a notei de fundamentare a investiției si a cheltuielilor legate de proiectul cu titlul ”Achiziționarea 

de stații de încărcare pentru vehicule electrice in Comuna Bughea de Jos, județul Argeș” –  Inițiator:  Ion 

Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl consilier Bogdan Coman solicită mai multe detalii subliniind faptul că se votează prea ușor aceste 

proiecte 

Dl primar subliniază că cei care au stații de încărcare vor avea prioritate la achiziționarea de 

microbuze școlare electrice, în plus la acest moment se discută despre depunerea proiectului, restul detaliilor 

urmând a fi ulterior discutate în Consiliul Local 

Dl viceprimar Bogdan Oancea adaugă faptul că este vorba de un program național care prevede 

înființarea acestor stații...lucru de care vor beneficia toți cei care vor tranzita localitatea. Dl viceprimar mai 

subliniază că trebuie să mergem și noi către viitor, spre evoluție și tehnologizare 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre cu toate amendamentele 

aduse și cu unanimitate de voturi pentru (12) este adoptată HCL nr.28/18.04.2022. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 26/08.04.2022  privind aprobarea depunerii 

proiectului, a notei de fundamentare a investiției si a cheltuielilor legate de proiectul cu titlul ”Renovare 

Dispensar in Comuna Bughea de Jos, județul Argeș” –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. Dl primar subliniază că este vorba 

despre creșterea eficienței energetice, în acea clădire pe lângă cabinetul medical funcționând și biblioteca și 

existând și un cabinet stomatologic  

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că este foarte important să se depună cât mai multe 

proiecte pentru a se primi finațare prin PNRR 

Dna consilier Maria Toader intervine întrebând care este situația cu gradinița cu program prelungit, 

adăugând că ar fi o ocazie foarte bună să se depună și acest proiect prin PNRR.  

Deasemenea se ridică problema Școlii din Valea Măcelarului întrebând-se dacă se poate depune și 

acest proiect prin PNRR. 

Dl primar răspunde că în privința grădiniței cu program prelungit este o idee foarte bună, dar cu 

privire la Școala din Valea Măcelarului aceasta nu se poate depune prin PNRR deoarece proiectul este deja în 

derulare.  

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că se poate depune proiect pentru reabilitarea celorlate 

școli existente în comuna Bughea de Jos  

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

pentru (12) este adoptată HCL nr.29/18.04.2022. 

Se trece la punctul cu care a fost suplimentată ordine de zi:  PHCL privind aprobarea cererii de finanțare 

și a devizului general estimativ pentru obiectivul de investiție: "Înființare rețea distribuție gaze naturale în 

comuna Bughea de Jos, județul Arges" în cadrul Programului național de investiții „Anghel Saligny” –  

Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 
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Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitate de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. Dl primar subliniază faptul că în 

acest caz nu se mai prevede finanțare și pentru branșarea cetățenilor, subliniind că în acest caz nu mai avem 

nevoie de nicio asociere. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă pentru câte gospodării este prevăzută această rețea de gaze 

Dl primar răspunde că este vorba de toate gospodăriile mai puțin zona Bratia 

Dl consilier Mihai Enache întreabă de ce nu este prevăzută și Bratia 

Dl primar răspunde că în Bratia nu există nicio solicitare de branșare 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine spunând că suma este colosală iar dacă se va primi fințare ulterior 

se poate face și extindere de rețea. 

Dl consilier Mihai Enache subliniază că ar fi dramatic să se cheltuiască bani pentru acest proiect și 

ulterior să nu fie eligibil 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că toate UAT-urile au cheltuit bani pentru proiecte 

privind branșarea la rețeaua de gaze naturale. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea aduce în discuție cazul comunei Valea Mare Preavăț care are banii 

necesari și nu reușește să facă această implementare 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

pentru (12) este adoptată HCL nr.30/18.04.2022. 

Se trece la punctul 6 de pe ordine de zi:  Raport de activitate al compartimentului de Asistență socială 

din cadrul UAT Buchea de Jos și de asitenții personali ai persoanelor cu handicap grav din comuna Buchea de Jos 

în semestrul al II-lea al anului 2021 

Aacest punct de pe ordinea de zi este prezentat de dna Anca Gabriela Irimia inspector superior în 

cadrul compartimentului de Asistență Socială al Primăriei Bughea de Jos 

Se trece la punctul 7 de pe ordine de zi:  Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

La acest punct dl primar informează Consiliul Local că urmează o plecare a echipei de dansuri a Comunei 

Bughea de Jos în Muntenegru, adăugând că poate se va lua în calcul o sponsorizare. 

 Dl consilier Bogdan Coman readuce în discuție situația cu gunoiul din Valea Măcelarului, subliniind 

faptul că acolo nu intră mașina pentru colectarea gunoiului, adăugând și faptul că drumul este dezastruos. 

Dl primar răspunde că a avut multe discuții cu cei de la firma de colectare în acest sens. 

Dl viceprimar adăugă faptul că sunt mari probleme cu cei de la SC Financiar Urban care tot timpul 

găsesc scuze si motive. Dl viceprimar mai spune că mașina de colectare nu a mai intrat de 3 săptămâni în 

Valea Măcelarului și că ar trebui făcute sesizări în acest sens. 

Dl viceprimar mai aduce în discuție situația câinilor de la rampa de gunoi, adăgând că sunt cel puțin 

40 de câini în acea zonă. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă cât gunoi selectiv se ridică 

Răspunsul este dat de dl viceprimar – aproximativ 5 tone 

Dl primar adaugă faptul că sunt multe probleme cu cei de la Financiar Urban dar că momentan a 

reușit să pună la punct problema cu facturarea. Deasemenea dl primar mai informează ca va amplasa camere 

de luat vederi în Plăișor. 

Se ridică problema taxei pentru transportul de material de umplutură cu autoutilitara. 

Dl primar răspunde că va ține cont de această solicitare 

Dna consilier Maria Toader informează executivul și Consiliul Local că sunt 3 elevi ai Școlii 

Gimnaziale Bughea de Jos care s-au calificat  la olimpiadă, faza națională (doi la matematică și unul la 

olimpiada sporturilor) adăugând că poate se va avea în vedere un fond de premiere pentru acești copii. 

Dl consilier Ion Pîslaru intervine, spunând că sunt probleme cu asfaltul la Hulubești 

Dl primar răspunde că va verifica și se va găsi o rezolvare 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1825 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

             Adi Antonel Oancea                                         Bianca State-Golumbeanu 




